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内容概要

　　古人云：“读书破万卷，下笔如有神”，讲的就是阅读的重要性，没有语言的输入，就没有高质
量的语言输出。
国家教育部新近颁发的《英语课程标准》（试验稿）对中小学学生阅读能力的发展提出了明确的分级
要求，确定了各级阅读的词汇量、习惯用语、文体等范围及阅读题型与阅读能力发展的层次。
阅读在学生的学习和生活中占有重要的地位。
英语阅读理解的目的不仅是让学生学会语言知识，获取文章的信息，领悟文章的内涵，更重要的是要
学生掌握阅读的方法和技巧，成为一个有独立阅读能力的人。
新课程改革要求学生掌握更多的阅读方法和技巧。

　　阅读和写作是相辅相成的。
“写”在英语学习中具有举足轻重的作用，在各类英语测试中占有15％-30％的比分。

　　本套读物以独特的视角选编了适合初中学生阅读的各类题材的短文，有讲解、有练习，而且读写
结合。
我们相信广大读者能从中受益，大大提高读写能力，以达到和超越新课标的要求。
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章节摘录

　　An old man was going home late one night with his horse and cart after a days hardwork. When he was not far
from his house, the light on the cart went out. He tried butcould not mend it.　　He was near his home, and so he
went along the road without a light. When apoliceman saw this, he stopped the old carter.　　"Wheres your light
？
" asked the policeman. "No one may take a cart along a road atnight without a light. You know that. Youve broken
the law. "　　"I had a light," said the old man, "but it has just gone out. "　　"I dont believe that story," said the
policeman. He took out a book and got ready towrite. "Whats your name and where do you live？
" he asked.　　"Please dont take my name," said the old man. "My house is just there. You can seeit from here. I
had a light nearly the whole -way. I havent come far without a light. "　　"You came all the way without a light.
Whats your name？
"　　The carter quickly took the policemans hand and put it down on the top of the light. Thelight was still hot,
and burnt the policemans hand. He jumped and he was very angry.　　"Now, what do you think？
" said the carter. "Did I come all the way without a light？
"
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